
 

Zápis č. 7 
 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DOUBRAVICE 

konaného dne 24. 4. 2023 

 
 

Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu Doubravice 

Začátek zasedání:   19:00 hodin 

Zasedání řídil:  Radim Šupka 

Přítomní zastupitelé:  Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý 

Omluven: Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml. 

Hosté:   Ing. Václav Krištůfek, RNDr. Petr Horn, Hrdličková Vladimíra, 

                               Hrdlička Ladislav, Ing. Jiří Sedlák 

Zapisovatel:   Tereza Suchá 

Ověřovatelé zápisu:  Václav Paleček, Rudolf Červený 

 

Starosta obce Radim Šupka zahájil jednání zastupitelstva obce, přivítal přítomné zastupitele na 

tomto jednání a konstatoval, že je přítomno 6 zastupitelů, jeden řádně omluven. Zastupitelstvo 

je tedy usnášeníschopné.  

 

 

NÁVRH PROGRAMU: 
 

1. Posouzení a finální výběr z nabídek na kompletní renovaci veřejného osvětlení 

2. Odsouhlasení nájemní smlouvy na pronájem části pozemku 86/1 (cca. 60 m2) pro 

vybudování stání na tříděný odpad (p. Kerbr)  

3. Informace SMO Pomalší a schválení zvýšení ročního členského příspěvku z 30 Kč/občan 

na 50 Kč/občan 

4. Diskuse o návrhu projektu na kompletní revitalizaci a výsadbu zeleně v obci  

5. Různé 

a. Informace o zprovoznění portálu GObec – digitálně technická mapa obce 

Doubravice 

b. Schválení systému příspěvků na realizaci pravidelných akcí pro děti, dospělé a 

příměstského tábora  

c. Vysvětlení situace kolem problémů s přístupem k autobusové zastávce č.11 v 

Nových Hodějovicích (točna) 

d. Projednání akce „letní kino“ 
 

 

Návrh starosty na úpravu navrženého programu (zařazení nových bodů):   

6. Projednání a schválení smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení 

místa zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství – EKOKOM a.s.  

smlouva č. OS202320003844 

7. Žádost o souhlas s projektovou dokumentací na akci: „Novostavba RD a garáže parc. č. 

572/6 p. J. Marek 

8. Informace o přípravách akce „Doubravický den & Doubravický divadelní den 2023“ 

9. Informace o proběhlém „Konečném přezkoumání hospodaření obce za rok 2022“, které 

proběhlo dne 20.4.2023  

10. Informace o zahájení kontroly výkonu přenesené působnosti  

11. Projednání možností uzavření (oplocení) dětského hřiště pro veřejnost a přístup pouze pro 

občany Doubravice 

12. Úprava vchodové dveře dvorek a úprava izolace posuvných stěn 

13. Dotace pro včelaře s trvalým pobytem na Doubravici (částka 2.000, -Kč/včelař)  



 

Návrh usnesení:  

Schválení programu zasedání zastupitelstva obce jako celku a zapisovatele:  

Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

Bod č. 1. Posouzení a finální výběr z obdržených nabídek na kompletní renovaci 

veřejného osvětlení  

Základní informace k tomu to bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitelům předložil 

finální nabídky od společnosti E.on a od společnosti ČEZ Esco a.s. Kdy cenová nabídka od 

společnosti E.on činí 422.920,10, -Kč bez DPH a od společnosti ČEZ Esco a.s. činí 422.000, - 

Kč bez DPH. Přítomní zastupitelé se na základě posouzení jednotlivých nabídek dohodli, že jsou 

pro nabídku od společnosti E.on. V cenové nabídce je kompletní renovace veřejného osvětlení, a 

zároveň výměna jednoho betonového sloupu. Nabídka obci poskytne celkovou úsporu nákladů na 

el. energii vy výši cca. 75 % a zkvalitnění osvětlení v obci. Díky úsporám tak dojde k velmi rychlé 

návratnosti investice. Na osvětlení bude kompletní záruka 1é let, takže bude i úspora na údržbě 

osvětlení. 

 
Návrh usnesení č. 1/7/2023:             

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje finální nabídku od společnosti E.on a.s. na kompletní 

renovaci veřejného osvětlení za cenu 422.920,10, -Kč bez DPH se zárukou 10 let. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 6, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý), zdržel se 0 

Usnesení č. 1/7/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 2. Odsouhlasení nájemní smlouvy na pronájem části pozemku 86/1 
(cca. 60 m2) pro vybudování stání na tříděný odpad (p. Kerbr)  
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který po osobním jednání s panem 

Slavomilem Kerbrem, přednesl návrh na možnost pronájmu části pozemku orné půdy 86/1 o 

výměře 60 m2 od pana Kerbra obci na 10 let, tak aby obec mohla vybudovat stání na tříděný 

odpad pro spodní část obce. Byla připravená nájemní smlouva, částka za roční pronájem  

1.000,-Kč/rok, při pronájmu na 10 let s výpovědní lhůtou 1 rok.  

 

Návrh usnesení č. 2/7/2023:             

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje nájemní smlouvu na pronájem části pozemku 86/1 

(cca. 60 m2) pro vybudování stání na tříděný odpad (p. Kerbr)  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 6, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý), zdržel se 0 

Usnesení č. 2/7/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 3 Informace SMO Pomalší a schválení zvýšení ročního členského 

příspěvku ze současných 30, -Kč/občan na 50, -Kč/občan 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který informoval přítomné zastupitelé, 

že vedení SMO Pomalší přišlo s návrhem na zvýšení ročního členské příspěvku z 30,-Kč/občan na 

50,-Kč/občan. Zastupitelé neměli žádné připomínky, a proto se souhlasně vyjádřili ke zvýšení 

členského příspěvku. 

 

Návrh usnesení č. 3/7/2023:             

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje zvýšení SMO Pomalší ročního členského příspěvku  

z 30, -Kč/občan na 50, -Kč/občan 

 



 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 6, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. 

Jaroslav Zábranský, Ing. Petr Hrubý), zdržel se 0 

Usnesení č. 3/7/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 4. Diskuse o návrhu projektu na kompletní revitalizaci a výsadbu zeleně 
v obci 

 
První se k diskuzi vyjádřil jménem hostů pan Ing. Václav Krištůfek a předložil zastupitelům 

vyjádření, které je k nahlédnutí na OÚ. Pan Ing. Václav Krištůfek předčítal vyjádření skupiny 

občanů, která se obsáhle vyjádřila k šesti lokalitám obce Doubravice, kde a jak by si tato skupina 

občanů představovali výsadbu. Pana Ing. Václava Krištůfka, v některých bodech doplňoval 

přítomný host RNDr. Petr Horn, který například zmínil, že by bylo vhodné zjistit stav lipových 

stromů na návsi a objednat na jejich kontrolu (arboristu). Přítomní zastupitelé a starosta se 

k tomu vyjádřili, že by bylo vhodné, aby pan Ing. Václav Krištůfek, Robert Hajný a paní 

Cimbůrková Miroslava, se vzájemně sešli a projednali návrh skupiny občanů k výsadbě. Pan Ing. 

Václav Krištůfek se zároveň vyjádřil k současnému stavu kamenného pomníku, kde přednesl 

návrh řešení, který je též k nahlédnutí na OÚ.  

 

Starosta obce a zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 5. programu: Různé 

 

a. Informace o zprovoznění portálu GObec – digitálně technická mapa obce 

Doubravice 

b. Schválení systému příspěvků na realizaci pravidelných akcí pro děti, dospělé a 

příměstského tábora  

c. Vysvětlení situace kolem problémů s přístupem k autobusové zastávce č.11 v 

Nových Hodějovicích (točna) 

d. Projednání akce „letní kino“ 

 

a) Informace o zprovoznění portálu Gobec – digitálně technická mapa obce 
Doubravice 

Základní informace přednesl starosta Bc. Radim Šupka, který informoval o zprovoznění 

portálu Gobec, a zároveň zastupitelům udělal názornou ukázku, jak portál funguje. Na 

webových stránkách obce Doubravice, bude na začátku května odkaz zpřístupněn všem 

občanům, tak aby také mohli kdykoli on-line nahlížet do digitálně technické mapy obce, 

majetku obce a územního plánu. 

 

b) Schválení systému příspěvku na realizaci pravidelných akcí pro děti, 
dospělé a příměstského tábora 
Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Po jednání starosty s paní 

Šárkou Eflerovou, byla nalezena dohoda na uskutečnění prvního příměstského tábora pro 

doubravické děti. Dále má obec nabídky na realizaci dalších akcí pro děti (krouřky) a také 

pravidelné cvičení pro ženy. Pan starosta předkládá, že by bylo vhodné podpořit místní 

občany příspěvkem. Příspěvek od obce by byl 2/3 z ceny. Místní občané by tak hradili 

pouze 1/3 z nákladů na danou akci. Zastupitelé neměli žádné připomínky, a proto se 

souhlasně vyjádřili k příspěvku obce pro děti. 

 

Návrh usnesení č. 4/7/2023:             

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje systém příspěvku na realizaci pravidelných akcí 

pro děti, dospělé a příměstského tábora. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 6, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý,              

Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Petr Hrubý), zdržel se 0 

Usnesení č. 4/7/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 



 

 

c) Vysvětlení situace kolem problémů s přístupem k autobusové 
zastávce č.11 v Nových Hodějovicích (točna) 
Základní vysvětlení k bodu přednesl pan starosta, že se pro občany Doubravice snaží 

zajistit jednu ze dvou možností. První varianta, že se zřídí provizorní komunikace pro pěší 

po druhé straně komunikace, než se v současnosti chodí. Tato trasa by byla vedena za 

svodidlem a znamenalo by to udělat 2krát provizorní přechod pro chodce. Druhá varianta, 

že se zřídí náhradní autobusová přeprava mezi obcí Doubravice a točnou MHD č.11. 

Předpoklad provozu by byl denně od 6:00 do 17:30. Celá situace je nyní ještě v řešení a 

čekáme na finální variantu. K samotné situaci se vyjádřila paní Vladimíra Hrdličková, která 

každé ráno dochází do práce a musí stihnout autobus č.11 s odjezdem 06:04. Pan 

Ladislav Hrdlička, se vyjadřoval, že se vrací z práce ve večerních hodinách. Pan starosta 

řekl, že situace je v řešení a čas u varianty dvě, se pokusí přizpůsobit občanům 

Doubravice. 

 

d) Projednání akce „letní kino“ 
Základní informace přednesl starosta Radim Šupka, který informoval, že byla zaslaná 

nabídka na zprostředkování letního kina. Zastupitel pan Rudolf Červený, se vyjádřil, že už 

se tu taková akce párkrát konala a nebyl oni takový zájem. Po projednání všech 

přítomných zastupitelů se dohodli, že se akce „letní kino“ nebude konat. 

 

 

Bod č. 6. Projednání a schválení smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného 

odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového 

hospodářství – EKOKOM a.s.  smlouva č. OS202320003844 

 

Základní informace přednesl starosta Radim Šupka, který informoval, že společnost EKOKOM a.s. 

vyměňuje smlouvy s obcemi, z důvodu legislativních změn. Přítomní zastupitelé schvalují 

smlouvu č. OS202320003844. 

 

Návrh usnesení č. 5/7/2023:             

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje smlouvu o spolupráci při zajištění zpětného odběru a 

zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství – EKOKOM a.s.  

smlouva č. OS202320003844 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 6, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý), zdržel se 0 

Usnesení č. 5/7/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 
Bod č. 7. Žádost o souhlas s projektovou dokumentací na akci: „Novostavba RD 

a garáže parc. č. 572/6 p. J. Marek 

 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Byla nám doručená Žádost o souhlas 

s projektovou dokumentací na akci: „Novostavba RD a garáže parc. č. 572/6 pan J. Marek.“ od p. 

J. Marka a p. P. Markové. 

 

Návrh usnesení č. 6/7/2023: 

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje doložení projektové dokumentace na akci: „Novostavba 

RD a garáže parc. č. 572/6 p. J. Marek 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 6, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý), zdržel se 0 

Usnesení č. 6/7/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 



 

Bod č. 8. Informace o přípravách akce „Doubravický den & 

Doubravický divadelní den 2023“ 
 

Základní informace o přípravách akce přednesl pan Ing. Jiří Sedlák, který informoval, jak bude 

daná akce probíhat.  Doubravické slavnosti budou probíhat od pátka 16.06 do 17.06.2023. 

Předložil i návrh programu kdy v pátek budou slavnosti začínat večerním divadelním 

představením pro dospělé. Samotná akce má slavností zahájení na sobotu, kde od dopoledních 

hodin bude probíhat jarmark, soutěž o nejlepší guláš, kytarové duo, bubenická show, divadelní 

pohádka pro děti a mnoho dalšího. Ve večerních hodinách je připravena taneční zábava pro 

dospělé. Parkoviště bude vytvořeno na pozemku pana Filipa Nováka. V centru obce dojde 

k uzavření komunikací. Samotná akce musí být připravené na velký počet návštěvníku, kdy musí 

být zajištěno dopravní značení, odpad, toalety a E.on požádat o technický jistič. Akce bude 

probíhat za pomocí dobrovolníku. V lednu 2023 bylo, žádáno o dotaci. Vyjádření k dotaci je do 

31.05.2023.  

Starosta obce a zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 9. Informace o proběhlém „Konečném přezkoumání hospodaření obce za 

rok 2022“, které proběhlo dne 20.4.2023  

 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který informoval, že konečné 

přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 proběhlo v pořádku. Chyby a nedostatky byly 

napravené z dílčího přezkoumání za rok 2022. 

Zastupitelé obce berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 10. Informace o zahájení kontroly výkonu přenesené působnosti  

 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který informuje zastupitele o tom, že 

přišlo datovou zprávou z Jihočeského kraje informace o zahájení kontroly výkonu přenesené 

působnosti na základě nedoložení dokladů z období voleb starosty. Celý incident se pokusíme 

v nejbližší době dát do pořádku, kdy úřednice Tereza Suchá zašle podklady na Jihočeský kraj. 

Zastupitelé obce berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 11. Projednání možností uzavření (oplocení) dětského hřiště pro 

veřejnost a přístup pouze pro občany Doubravice 

 

Základní informace přednesl zastupitel Rudolf Červený, který informuje o nepořádku na dětském 

hřišti od dětí z okolí. Před měsícem, bylo viděno na FB stránkách snímky a doporučení na dětské 

hřiště Doubravice. Od té doby jsem chodí školy, školky anebo dětské skupinky na oslavu či 

piknik. Na místním hřišti vzniká nepořádek, a i zvýšený hluk. Zastupitelé se proto dohodli na 

oplocení dětského hřiště. Domluvili se proto na společné akci, kdy zastupitelé hřiště oplotí a bude 

přístupné pouze pro místní občany a jejich doprovod. 

 

Návrh usnesení č. 7/7/2023: 

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje uzavření (oplocení) dětského hřiště pro veřejnost a 

přístup pouze pro občany Doubravice a jejich doprovod. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 6, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý), zdržel se 0 

Usnesení č. 7/7/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 



 

Bod č. 12. Úprava vchodové dveře dvorek a úprava izolace 

posuvných stěn 

Základní informace přednesl zastupitel Rudolf Červený, který informoval, že se na něj obrátil pan 

Rezek Tomáš. Který má nápad na úpravu vchodových dveří na dvorek a na nevzhledné izolace 

posuvných stěn na dvorku. Fotografie posuvných stěn s izolací jsou k nahlédnutí u zápisu č.6 bod 

8 ze zasedání zastupitelstva 03.04.2023 na OÚ. Pan starosta a zastupitele se souhlasně vyjádřili. 

 

Návrh usnesení č. 8/7/2023: 

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje úpravu vchodových dveří dvorek a úpravu izolace 

posuvných stěn  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 6, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý), zdržel se 0 

Usnesení č. 8/7/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 13. Dotace pro včelaře s trvalým pobytem na Doubravici (částka 2.000, -

Kč(včelař)  

 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který informoval, že na základě 

projednání s předsedou ZO Martinem Petrem by bylo vhodné podpořit místní včelaře. Zastupitelé 

se dohodli na částce 2.000, -Kč/včelař. Tato dotace je už informačně navrhnuta u zápisu č. 3 ze 

zasedání zastupitelstva 20.02.2023 bod č. 1, kde byla projednána žádost na příspěvek léčení 

včelstev od ČSV ZO Nová Ves. Kde zastupitelé, příspěvek neodsouhlasili i na základě, že raději 

podpoří přímo pouze Doubravické včelaře.  

 

Návrh usnesení č. 9/7/2023: 

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje Dotaci pro včelaře s trvalým pobytem na Doubravici 

částkou 2.000, -Kč/včelař.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 6, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý), zdržel se 0 

Usnesení č. 9/7/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Doubravice skončilo ve 21:50. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Rudolf Červený  ____________________________ 

 

 

   Václav Paleček  ____________________________ 

 

 

Starosta obce: Radim Šupka   ____________________________ 

 

 

1.místostarosta obce: Zdeněk Schaffelhofer ml. ____________________________ 

 

 

2.místostarosta obce: Tomáš Suchý  ____________________________ 

 

 

Zápis zpracovala Tereza Suchá, dne 26.4.2023 


